
Referat frå FAU-møtet 11.4.2016:

Trafikksikker skuleveg: Det er sendt inn eit skriv med info om kva vegar me vil ha sikra her på
Seim. Det kom ikkje inn fleire forslag på dette møtet.
Køyring kring skulen:

Sagstad skule har ingenting skriftleg, men gode rutinar.
Det kom forslag om skilting og merking v/av-påstigning/rundkøyringa/park.plassen.
Det er sendt ut eit skriv til foreldra, frå skulen.
Jarle og Benedicte m.fl skal observere trafikken til/frå skulen nokre
morgonar/ettermiddagar for å sjå om det er avvik i forhold til det skrivet foreldra har
fått.
Benedicte ynskjer innspel for å lage eit registreringsark/-skjema ang
trafikkobservasjonar.

Kommuneplan oppvekst:
FAU må tenkje ut nokre måtar å involvere dei som ikkje har råd til å betale evt
turar/utstyr til tur og liknande.
Gratisprinsippet!

SU/skulemiljøutvalget/skulen:
Ingenting …

Foreldremøtet med Barnevakten:
Godt oppmøte. FAU er godt nøgde

SFO 11 månader:
Får svar 12.mai.
Søknadsfrist for SFO 1.mai; lage til ein klausul om ein vil ha 11 månader eller ikkje.

Bursdagsfeiring på skulen:
Det var laga til eit skriv/kontrakt. Såg ok ut. Det vart retta/tilført enkelte punkt.
Ser på dette som ei prøveordning over 6 månader.
Det kjem info om dette på lekseplanane til alle barna.

Diverse arrangement:
Forslag om skaterampe. Må undersøke kostnader/plassering.

Matpengar SFO –overskudd:
Arrangere tur/kjøpe leikar for overskuddet, eller betale tilbake til foreldra?
FAU utsatte saken til neste møte. Vil ha litt info om kva tidsperiode overskuddet er
frå.

Korps:
Benedicte lagar lappar til å levere ut i postmappene for å lodde interessa om å starte
opp igjen med korpset.
Kallar inn til eit møte for eventuelle interesserte barn/foreldre etter at ein har fått
svar/tilbakemelding.

19. mai:
møte med kommunen. Benedicte møter, og evt Gunnveig Spurkeland.

Neste møte: 9. mai.
FAU bør avslutte saker slik at ein startar med blanke ark til hausten igjen.

Monika Bøkevoll Aarland


